
Bestyrelsesmøde den 31. oktober 2012.

Til stede: Steen, Liselotte, Simone, Mogens, Lise, Brian (under punkt 7) og Jette.
Afbud: Lis.
Referat:

1) Godkendelse af dagsorden  
Dagsorden godkendt med et ekstra punkt: Siden sidst.
2) Siden sidst  
Steen har rettet henvendelse til kommunen vedr. ændring af deklaration. Der 
holdes møde herom i kommunen den 1. november, og vi får svar derefter.
Mogens retter henvendelse til kommunen vedr. opretning af fliser på fortov langs 
Sybergsvej.
3) Forplejning ved bestyrelsesmøder - det foreslås, at forplejningen består af en 
vand/øl og kaffe/te og en kage af en eller anden slags
Godkendt.
4) Økonomi  
Steen gennemgik økonomien. Alle har betalt kontingent.
11 tomme huse af kommunens står tomme. Enkelte lejes ud til studerende i 
begrænset periode.
Regnskabet ser fint ud i forhold til budgettet. 
5) Status gartnere   
Fliser er oprettet som aftalt. 
Medio november tager de fat på udestående aftalte arbejder – jf. referat fra sidste 
bestyrelsesmøde.
Vores fire skraldespande på legepladserne benyttes til hundeaffald og 
husholdningsaffald, og derfor er de ofte overfyldte. Dette er ikke meningen, derfor 
fjerner vi skraldespandene frem til 1. marts. Derefter tager vi beslutning om evt. 
ekstra tømning i foråret/somren. 
6) Status velkomstpjece - to "ekstra" ting (haner i kælder og tilmelding   

nyhedsbrev) og så skal vi altså også have den trykt og omdelt!
Tilføjelse til velkomstpjecen: 
Stophaner (blå dæksel) skal lukkes og åbnes et par gange om året for ikke at kalke 
til. 
Vedr. hjemmesiden – se punkt 7 nedenfor. 
Velkomstpjece redigeres og omdeles, når vi har tjek på hjemmeside/facebook, jf. 
nedenfor.
7) Hjemmeside og hej til Brian Halkjær  
Tak til Brian fordi han har overtaget vores hjemmeside og fremover vil være 
administrator for hjemmesiden.
Følgende handleplan blev aftalt for ændring af hjemmesiden:



Hjemmesiden er fortsat vores forum til informationer til beboerne i Ørbækhave. 
Man kan også fremover som nu gå ind på hjemmesiden og finde relevante 
informationer. Hvis man ønsker at få at vide, når der er nyt mv på hjemmesiden, 
så skal man melde sig ind i en nyoprettet åben facebookgruppe. På hjemmesiden 
oprettes et link til facebookgruppen og en forklaring om dette.



Liselotte opretter facebookgruppe – Brian og Liselotte afprøver. 
Derefter orienteres dem, der allerede er tilmeldte til nyhedsbrevet om 
facebookgruppen. Brian lukker nyhedsmodul og markedsplads ned. 
8) Eventuelt
Julefrokost med bestyrelsesmøde lørdag den 12. januar kl. 17.00 hos Jette. 

For referatet den 31. oktober 2012 / Jette Sørensen


